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פרופ' קובי מיכאל: ארצות הברית היא בת הברית החשובה ביותר שלנו, ולא היינו יוצאים למהלך

למרותה נתונים  שאנחנו  משמעותו  הזה  התיאום  האם  איתה.  עמוק  מאוד  תיאום  ללא  כזה 

הברית שארצות  אומר  זה  האם  לא.  ממש  דברה?  את  ועושים  הברית  ארצות  של  ולפקודתה 

בהכרח תצטרף למערכה הצבאית? גם לא בהכרח, למרות שהסיכויים לכך לדעתי גדלים והולכים

בכל שעה.

פרופ' זכי שלום: יש לשקול היטב את האינטרס הישראלי כאשר מדברים על מעורבות אמריקנית

פעילה בהמשך המלחמה. אנחנו מקרינים רצון מוגזם שהאמריקנים יהיו שותפים למהלכים שלנו.

לציבור במיוחד  לציבור,  זה  את  להסביר  וצריך  כעת,  להם  זקוקים  שאנחנו  במצב  לא  אנחנו 

הלאומי.

הראיונות המלאים התפרסמו בערוץ 7, בתאריך 19.06.2025.

https://www.misgavins.org/michael-shalom-strong-against-everyone/
https://www.inn.co.il/news/671850

